

數碼地面電視接收器自願性標籤計劃
Voluntary Labelling Scheme for Digital Terrestrial Television Receivers
登記冊
The Register

升級版接收器標籤 The Higher-tier Receiver Label



使用升級版接收器標籤的產品 Products on which Higher-tier Receiver Labels are used						
品牌 Brand	型號 Model	產品類型 Product Type	供應商 Supplier	聯絡電話 Contact Telephone No.	列入登記冊日期 Date of Listing (日Day/月Month/年Year)	供應商提供產品資料的超連結 Hyperlink to Product Information provided by Suppliers
HITACHI	UT47-MX700A/UM-A700	綜合數碼電視機 Integrated Digital TV Set	Hitachi (Hong Kong) Limited	(852) 2113 8883	23/12/2016	未有提供 Not provided
HITACHI	UT47-MX700AW/UM-A700	綜合數碼電視機 Integrated Digital TV Set	Hitachi (Hong Kong) Limited	(852) 2113 8883	23/12/2016	未有提供 Not provided
DRACO	HDMB 2299	機頂盒 Set-top Box	Pacific Satellite International Ltd	(852) 2965 3123	9/4/2017	未有提供 Not provided
DRACO	HDMB 2288	機頂盒 Set-top Box	Pacific Satellite International Ltd	(852) 2965 3123	3/12/2017	未有提供 Not provided
Creation	DTTR-2008	機頂盒 Set-top Box	Sentronic International Limited	(852) 3974 0041	10/12/2017	未有提供 Not provided
DRACO	HDMB 2133	機頂盒 Set-top Box	Pacific Satellite International Ltd	(852) 2965 3123	22/2/2018	未有提供 Not provided
Creation	DTTR-2008 plus	機頂盒 Set-top Box	Sentronic International Limited	(852) 3974 0041	9/4/2018	未有提供 Not provided
HITACHI	UT37-MX700A/UM-A700	綜合數碼電視機 Integrated Digital TV Set	Hitachi (Hong Kong) Limited	(852) 2113 8883	11/8/2018	未有提供 Not provided
HITACHI	UT42-MX700A/UM-A700	綜合數碼電視機 Integrated Digital TV Set	Hitachi (Hong Kong) Limited	(852) 2113 8883	11/8/2018	未有提供 Not provided
HITACHI	UT32-MH700A/UM-A700	綜合數碼電視機 Integrated Digital TV Set	Hitachi (Hong Kong) Limited	(852) 2113 8883	15/8/2018	未有提供 Not provided
HITACHI	UT32-MH700AW/UM-A700	綜合數碼電視機 Integrated Digital TV Set	Hitachi (Hong Kong) Limited	(852) 2113 8883	15/8/2018	未有提供 Not provided
HITACHI	UT37-MX700AW/UM-A700	綜合數碼電視機 Integrated Digital TV Set	Hitachi (Hong Kong) Limited	(852) 2113 8883	19/9/2018	未有提供 Not provided
HITACHI	UT42-MX700AW/UM-A700	綜合數碼電視機 Integrated Digital TV Set	Hitachi (Hong Kong) Limited	(852) 2113 8883	19/9/2018	未有提供 Not provided
DRACO	HDMB3300	機頂盒 Set-top Box	Pacific Satellite International Ltd	(852) 2965 3123	17/11/2018	未有提供 Not provided
DRACO	HDMB3300-500G	機頂盒 Set-top Box	Pacific Satellite International Ltd	(852) 2965 3123	23/11/2018	未有提供 Not provided

數碼地面電視接收器自願性標籤計劃 登記冊

有關上述計劃和登記冊的重要告示

數碼地面電視接收器自願性標籤計劃(下稱「本計劃」),旨在為有意購買數碼地面電視接收器(下稱「接收器」)的消費者提供指引。本計劃適用於自願參與本計劃的接收器製造商和經銷商(以下統稱「供應商」)。

本登記冊臚列供應商貼上標籤的各款接收器的型號。登記冊上所載資料概由供應商提供,只供參考之用。

香港特區政府、通訊事務管理局(下稱「通訊局」)及通訊事務管理局辦公室(下稱「通訊辦」)雖授權供應商使用標籤並發布本登記冊,但對有關接收器的資料準確性,以及接收器是否符合有關標準等事宜,不會作出明示或默示的保證或擔保。

通訊辦可能對接收器進行隨機抽樣測試,但測試只限於部份的功能。有關測試項目,請參閱通訊辦的網頁(www.ofca.gov.hk)。香港特區政府、通訊局及通訊辦不會就登記冊所列接收器在個別使用/應用用途上的適合程度、產品的安全、用途的適切性及銷售品質等各方面,作出任何形式的陳述、保證或擔保。

香港特區政府、通訊局及通訊辦不會對使用或無法使用本登記冊或其中所載資料,或就使用本登記冊或其中所載資料採取行動或作出的決定而致因合約、侵權或其他行為所引起的直接、間接、特殊或相應而生的損失或損害賠償負上法律責任。

參加本計劃與否,純屬自願性質。產品如沒有貼上標籤或未列入本登記冊,並不表示該產品不符合有關標準或不能接收標清電視及/或高清電視節目。

有關連接其他網站/網頁的超連結的重要告示

本登記冊載有連接第三者的網站或網頁的超連結。該等網站或網頁的內容,是由第三者編製和發布的。香港特區政府、通訊局及通訊辦並無核實和認許該等網站或網頁的內容,亦不會對因使用該等網站或網頁而引致的損失或損害負上法律責任。

該等網站或網頁所載資料的版權和其他一切知識產權,均屬於有關版權持有人並由其保留。複製或再分發該等資料,須取得有關版權持有人的授權或批准。香港特區政府、通訊局及通訊辦不會對任何人因實質或指稱的侵犯版權或其他知識產權而引致的損失或損害負上法律責任。

Voluntary Labelling Scheme for Digital Terrestrial Television Receivers The Register

Important Notices about the Scheme and the Register

The Voluntary Labelling Scheme for Digital Terrestrial Television (“DTT”) Receivers (“the Scheme”) is aimed at providing some guides for consumers shopping for DTT receivers. The Scheme applies to manufacturers and dealers of DTT receivers who have participated in the Scheme on a voluntary basis (collectively referred to as “Suppliers” hereafter).

The register contains models of DTT receivers on which the Suppliers use the Labels. The information contained in the register is provided by the Suppliers and is for reference only.

By granting Suppliers the licence to use the Labels and by publishing the register, no warranty or guarantee, express or implied, is given from the Government of HKSAR, the Communications Authority (“CA”) and the Office of the Communications Authority (“OFCA”) as to the accuracy of the information about the DTT receivers or as to the compliance of the DTT receivers with the relevant standards.

While OFCA may conduct random tests on the DTT receivers, the tests are limited to certain features. For the list of items that may be tested, please refer to OFCA’s website (www.ofca.gov.hk). The Government of HKSAR, the CA and OFCA makes no representations, warranties or endorsements whatsoever about the suitability of the receivers in the list for individual uses/applications, safety of products, fitness for purposes and merchantable quality.

The Government of HKSAR, the CA and OFCA shall not be liable for any direct, indirect, special or consequential losses or damages arising in contract, tort or otherwise from the use of or inability to use the register or any information contained in it, or from any action or decision taken as a result of using the register or any information contained in it.

Participation in the Scheme is on an entirely voluntary basis. Where a product does not bear a Label or is not listed in this register, it does not mean that the product does not satisfy with the relevant standards or that the product is not capable of receiving standard-definition television and/or high-definition television programmes.

Important Notices about the Hyperlinks to Other Websites / Webpages

The register contains hyperlinks to websites or webpages of third parties. The content on those websites or webpages has been compiled and issued by those parties. The Government of HKSAR, the CA and OFCA have not verified or endorsed the content of those websites or webpages and shall not be liable for any loss or damage arising from or related to the use of those websites or webpages.

The copyright and all other intellectual property rights in the information on those websites or webpages belong and are reserved to the relevant owners. Authorisation or permission to reproduce or disseminate such information would need to be obtained from the relevant owners. The Government of HKSAR, the CA and OFCA shall not be liable for any loss incurred or damage suffered by any person as a result of any actual or alleged infringement of copyright or other intellectual property rights.